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 Emne  Ansvar-

lig 

Hvad skal vi udrette?  

Orientering/drøftelse/beslutning? 

Forberedelse 

til punktet 

Proces 

 

Tid Referat 

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Generelle 

orienteringer fra Lars 

Lars   Orientering 15 

min 

Orientering fra Lars vedr. håndtering, kommunikation og forholdsregler 
vedr. coronavirus. 
 
Lars orienterede om BFU-udvalgets beslutning vedr. fordeling af 
besparelsen på 3 mio. kr. referatet kan læses på 
https://hjoerring.dk/media/42131/referat-24-februar-2020.pdf 
 
I forbindelse med Partnerskab for Folkeskolen” inviteres 
skolebestyrelsen til et dialogmøde med udvalget senere på foråret ned 
overskriften ”hvordan taler vi folkeskolen op – kommunalt og lokalt”.  
Derudover udsendes der snarligt en forældretilfredshedsundersøgelse, 
der kobles op på Social- og Indenrigsministeriets landsdækkende 
brugertilfredshedsundersøgelse.  
 
Lars skriver kort orientering ud til forældrene snart og opfordrer så 
mange som muligt til at deltage.  Bestyrelsen præsenteres for 
resultaterne, når de foreligger. 
 
Ledelsen arbejder på at få grundskemaerne på plads til næste skoleår. 
Her skal bl.a. indtænkes den nye justering af skoledagens længde i 
indskolingen samt ny fagrække-fordeling.  
 
Lars orienterede om, at der skal findes en ny skole- og dagtilbudschef, 
da den hidtidige har fået andet job. I mellemtiden fordeles hans 
opgaver på skoledistriktslederne og områdelederne. 
 
I Sindal er der de kommende dage et tema omkring ”hverdagens 
helte”; et led i ungegarantien.  
 
Orientering om ”Bombeprojekt” på 2. årgang i Lendum 

https://hjoerring.dk/media/42131/referat-24-februar-2020.pdf
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2.  Budget 2020 Lars Pernille og Lars fremlægger forslag til 

endeligt budget for 2020.  

I gennemgangen vil forudsætninger og 

forventede samlede resultat for 2020 

indgå.  

 Orientering 

og beslutning 

40 

min 

Pernille og Lars gennemgik forudsætninger og forslag til disponering af 
Budget 2020.  
Bestyrelsen godkendte forslaget.  
Lars eftersender materialet, der blev fremlagt, til bestyrelsen. Hvis der 
er afklarende spørgsmål, så er Pernille klar til at tage imod 
henvendelser.  

3. Fase 3 næste skoleår Lars På sidste bestyrelsesmøde orienterede 

Lars om igangværende dialog i fase 3 

vedr. evaluering af linjerne efter den 

nye lovgivning om obligatoriske valgfag 

på 7. – 8. årgang.  

På bestyrelsesmødet 9. marts 

forventer Lars, at der er en afklaring af, 

hvordan linjerne håndteres næste 

skoleår.  

 Orientering 25m

in 

Lars orienterede om, at der har været dialoger med lærerne i fase 3 
omkring strukturen for overbygningen til kommende skoleår. Forud for 
indeværende skoleår blev det lovbestemt, at der skulle være 
obligatorisk valgfag på 7. årgang, der afsluttes med prøve i slutningen 
af 8. årgang. Vi valgte i år at køre videre med linjerne; omend med 
justeret form og indhold. 
Der er fordele og ulemper ved at bevare linjerne også til kommende 7. 
årgang.  
På baggrund af en samlet vurdering har Lars besluttet, at vi også næste 
skoleår tilbyder linjer på 7. årgang.  

Kommunikation til forældre og elever på 6. årgang 

Anja og Lars aftaler og udmelder snart et tidspunkt for 

informationsmøde med forældrene på 6. årgang. Det vil blive mere 

tydeligt, at det er ”prøvevalgfaget”, de først og fremmest skal forholde 

sig til. 

Evaluering i løbet af 2020-21 

I løbet af 2020-21 vil der blive en mere grundig evaluering af fordele og 

ulemper ved vores linjer. I denne evaluering vil eleverne også blive 

inddraget i en form.  

4.  Status vedr. ny 

tildelingsmodel 

 Lars orienterer om status ifht. ny 

tildelingsmodel 

 Orientering 10 

min 

Lars orienterede om status i processen vedr. udarbejdelse af ny 
tildelingsmodel. 
Der er stormøde d. 26. marts i Sindal, hvor skolebestyrelserne 
præsenteres for den foreløbige model; dog uden 
konsekvensberegninger for de enkelte skoler.  
Konsekvenserne for de enkelte skoler vil være en del af det, der sendes 
i høring i MED-udvalg og skolebestyrelser. Derfor kan der opstå en 
situation, hvor der bliver indkaldt til et ekstraordinært 
bestyrelsesmøde, hvis ikke der ligger et ordinært møde i den 
høringsperiode, der kommer. Det samme gælder for MED-
udvalgsmøde. 
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5.  Opdatering af princip 

vedr. lejrskoler/ 

Skolerejser 

(bilag vedlagt) 

alle På baggrund af beslutningen om, at der 

fra 1. januar 2020 ikke længere 

automatisk er skolerejser samt at 

lejrskoler i skoleåret 2020-21 er aflyst, 

skal princippet revideres. Bestyrelsen 

drøfter, hvordan princippet skal 

revideres. 

 Drøftelse og 

beslutning 

20 

min 

Behandles næste gang.  

 

6. Evt. Alle    10 

min 

 

 

 

 

 


